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Geacht college, 
 
Het Aanjaagteam Bescherming Arbeidsmigranten onder leiding van de heer Roemer beschrijft de 
gehele problematiek van arbeidsmigranten. In het rapport “Geen tweederangs burgers” van 30 
oktober 2020 wordt een aantal aanbevelingen gedaan, onder andere op het gebied van 
huisvesting. Een van de genoemde problemen is het huisvesten door uitzendbureaus of 
werkgevers in particuliere huisvesting met ondermaatse faciliteiten. Een van de genoemde 
maatregelen – de huisvestingsverordening – wordt in Kerkrade reeds ingezet via het verbod op 
kamerverhuur en woningsplitsing zonder vergunning. 
 
Onderzoek van NRC toont aan dat gemeenten met een specifiek probleem geconfronteerd 
worden: vooral bij arbeidsmigranten die in Nederland seizoensarbeid verrichten, is de huisvesting 
in veel gevallen “onder de radar”. Wegens een vrijstelling van inschrijving voor een 
huisvestingsduur tot vier maanden, zijn woningen formeel leegstaand, maar blijken ze wel degelijk 
bewoond.  
 
Over dit complexe vraagstuk heeft onze fractie de volgende vragen: 
 

1. Is het college bekend met het genoemde rapport van het Aanjaagteam Bescherming 
Arbeidsmigranten onder leiding van de heer Roemer? 

2. Herkent het college zich in de constateringen van NRC, waarbij een rondgang langs 
vierentwintig gemeenten werd gemaakt en het beeld ontstond dat hierboven is 
omschreven? 

3. Voortvloeiend uit de vorige vraag: hoe is de exacte situatie in Kerkrade, of is dit (ook) in 
Kerkrade onbekend? 

4. Is het college het met onze fractie eens dat deze problematiek kan gelden voor 
arbeidsmigranten, maar ook voor enkele andere bevolkingsgroepen? 

5. Is het college het met onze fractie eens dat deze problematiek nadelige gevolgen heeft 
voor zowel omwonenden als deze mensen zelf? Zo ja, wat doet de gemeente reeds om 
deze gevolgen te bestrijden en zijn er nog nadere maatregelen mogelijk? 

 
Een andere genoemde maatregel is de verhuurdersvergunning. Deze suggestie is door onze 
fractie reeds in 2019 tijdens de Algemene Beschouwingen genoemd, waarbij een in een motie 
vervat verzoek voor onderzoek unaniem is aangenomen.  

6. Zijn er op dit moment resultaten bekend inzake het onderzoek uit onze motie? Zo ja, geven 
deze resultaten perspectief voor activering in Kerkrade op dit of een vergelijkbaar thema? 

7. Mocht dit onderzoek nog lopende zijn, wanneer denkt het college met meer informatie te 
komen? 

 
Tot slot: het Aanjaagteam adviseert gemeenten om deze problematiek integraal te bekijken. Een 
van de genoemde alternatieven voor huisvesting is een campus met 24-uurs-beheer.  

8. Is het college bereid om met de overige gemeenten in de regio indien nodig naar 
oplossingen in de breedst mogelijke zin te zoeken voor deze problematiek? 

9. Op welke wijze denkt het college – mits deze problematiek in onze gemeente speelt – aan 
dit advies te voldoen? 

 
In afwachting van uw antwoord, 
 
 
 
Sander Gorissen,      
Raadslid PvdA Kerkrade   
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